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5. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 17. 04. 2023 

 

 

 

Kacin: 

Pdnet je od obyvateľov sídliska Sever. Hlavne ako sa ide od tej Tajby, tak tam nejaké zrkadlo 

keby sa dalo dať na tú križovatku, lebo tam je taká neprehľadná križovatka od toho nadjazdu 

ako sa ide a tie autá majú prednosť od nadjazdu a skrátka obyvatelia, ktorí idú od Tajby, tak 

tam sú dosť natesno na tej križovatke,  samému sa mi to stalo, že som sa vyhýbal na poslednú 

chvíľu. 

 

PhDr. Čižmár: 

Čo sa týka zrkadla na križovatke, o tejto iniciatíve vieme. My všetky zásahy, či už do 

vertikálneho alebo horizontálneho značenia na cestných úsekoch, alebo pri križovatkách. 

Tieto investície riešime aj za účasti pracovných skupín. Technické služby, ktoré zabezpečujú 

toto značenie a dopravný inšpektorát, kde je nejaký dohodnutý časový plán, takže určite aj 

táto oblasť, táto časť mesta bude predmetom posúdenia. Ak takáto požiadavka bude 

odsúhlasená zúčastnenými, tak pristúpime samozrejme k inštalovaniu. Je potrebné však 

uviesť, že tých miest v rámci mesta je pomerne dosť, takže aj z toho dôvodu je dohoda 

s dopravným inšpektorátom, aby úpravy, prípadne nové značenie alebo úprava pôvodného, 

prebiehali v súlade s nejakou dôležitosťou, hlavne si myslím, frekventované miesta, alebo 

miesta, kde dochádza k častým kolíznym situáciám. Takže aj táto časť mesta bude súčasťou 

posúdenia.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Na vedomie: 

oddelenie výstavby a majetku 

TS mesta Trebišov 

 

 

 

 

 

 


